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Rasha El-Manzalawy Studierådssekreterare
Jens Elofsson Kurskommisarie
Niklas Karlsson Funktionär inom Studierådet
Måns Ansgariusson Funktionär inom Studierådet
Erik Nimmermark
Daniel Lundell Kurskommisarie
Anna Lissborg Vice studierådsordförande, Kinaansvarig
Peter Seimar Funktionär inom Studierådet
Carl Nilsson Nyman Skyddsombud, Världsmästare, Kurskommisarie
Elise Eborn Jämlikhetsombud
Amelia Andersson Funktionär inom Studierådet, Världsmästare
Oscar Sigurdsson Funktionär inom Studierådet

§1 OFMÖ Studierådsordförande Carolina Sartorius förklarade mötet öpp-
nat kl 12:09.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordningen.

§5 Föregående mötes
protokoll

Inga protokoll fanns att godkänna.

§6 Information från
Externa
Representanter

Carl Nilsson Nyman berättade att det har varit husstyrelsemöte
och att det är husförhör den 13 april. Man ska gå igenom hela
huset. Man har gjort elfelsmätningar och såg över behovet att
projektorer i salar. Luftfuktigheten är så pass dålig i delar av hu-
set att folk blir sjuka. Man vill öka synligheter i idét och edekvata
med hjälp av av t.ex. fotspår, skyltar.

Det har varit SNUA möte. CS, EIT och fler träffades och man
vidarebefodrade det man kom fram till till vkou.

Det har också varit UNA möte, man beslutade om kursplanerna
och allt gick igenom. Daniel Lundell berättade om etikprojektet,
det har kommit in ansökningar och ska bildas styrgrupp, man
fick 1 miljon. Kursutbudet startar 16/17.

§7 Meddelanden Vkoi-posten på kåren kommer att avskaffas. Världsmästarkolle-
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giet kommer att se annorlunda ut och Vkois ansvar kommer att
fördelas bland de andra heltidarna på kåren.

Det var föreläsning med Nour Al-Refai och aulan var nästan full.

CEQ-enkäterna skall vara censurerade senast imorgon.

§8 Valärenden och
nomineringar

Inga valärenden eller nomineringar.

§9 Gyllene Pekpinnen Carl informerade om att det har kommit in 18 nomineringar,
varav 15 av dem är unika. Nomineringen stänger imorgon mid-
natt.

SRD bör diskutera hur röstprocessen skall ske. SRD bestämmer
nu men någon yrkade på att de övriga på sektionen också skulle
få vara med i processen.

Anna Lissborg föreslog att folk kan komma hit till mötet och rös-
ta.

Carl föreslog ett röstbås i idét där det står folk från SRD som
kontrollerar.

Daniel Lundell tyckte att motiveringarna bör vara längre då det
är 15 unika som är nominerade.

Anna flikade in med att folk inte kommer att läsa motivering-
arna om de ska rösta i idét och att de kommer rösta på namnet
man känner igen. Men om folk kommer till mötet istället så kan
motiveringarna läsas upp.

Carolina Sartorius föreslog att valmötet hålls på nästa SRD möte,
den 22 april.

§10 Avslutade kurser Måns Ansgariusson undrade varför man inte kan ändra tentor-
na till innan jul och införa ett annat obligatoriskt moment efter
jul. Måns tyckte också att informationsöverföringen borde änd-
ras om, ingen klarar av att hänga med på kapitel 2 då de inte har
läst elektronik-kursen än.

Daniel sa att det inte går att ändra tentaupplägget.

Anna sa då att Chalmers och KTH har ett annat upplägg än det
vi har numera. Anna berättade även att det har inkommit lado-
kresultat för fysik-kursen tre dagar i rad men ingen av dem har
varit tentaresultatet. Resultatet bör komma senast idag.

Måns berättade att tentaresultatet från fördjupningskursen i pro-
grammering skulle vara färdigt och inne till förra fredagen men
ingenting har kommit ännu.

§11 Pågående kurser Rasha El-Manzalawy framförde att det har förekommit kritik mot
Pearsons kurslitteratur och att det finns studenter som inte är
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nöjda med kurslitteraturen då böckerna oftast är på väldigt många
sidor och innehåller mycket irrelevant information och utfyll-
nad.

Niklas Karlsson berättade att folk inte är nöjda med den sista
Ingenjörsprocessen-kursen. Den är inte givande och övningarna
håller inte måttet.

Måns berättade att ifall man gör alla moodle-uppgifter i informa-
tionsöverföringen så får man tre poäng att tillgodoräkna på ten-
tan. Men inga uppgifter har lagts upp än. Metodiken ska också
vara ganska rörig, det är svårt att hitta information på hemsidan.

Carolina berättade att nätverksdynamiken hade en kursutvärde-
ring efter halva kursen.

Anna berättade att det är svårt att hinna med övningarna på kö-
system.

§12 Övrigt Måns tyckte att DuCtig borde ha någonting som utmärker ens
prestation på hemsidan då man oftast inte går runt med medaljer
och tygmärken till vardags.

Anna frågade hur det går med ankan till Per Holm.

§13 OFMA Mötesordförande Carolina Sartorius förklarade mötet avslutat kl
12:57.

Vid protokollet

Rasha El-Manzalawy
Studierådssekreterare

Justeras

Carolina Sartorius
Studierådsordförande
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